

List of contractors/acoustic consultants having implemented successful noise abatement works in 2003

於二零零三年成功安裝消滅噪音措施的承建商或聲學顧問名錄

A. Cooling and Ventilation systems

冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				No. of Cases involved 參與個案數目
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	
Ventilation systems 通風系統	Property Management 物業管理	Aerotech Acoustics Limited 雅達聲學工程有限公司	Unit 411, 4/F., Park Sun Building, 103-107 Wo Yi Hop Road, Kwai Chung, N.T. 新界葵涌和宜合道103-107號百新大廈 4字樓411室	2421 3067	2421 3970	1
Ventilation systems 通風系統	Frozen Food Retail Shop 凍肉零售店	Business Environment Council	Rm201, 2/F., Jockey Club Environmental Building, 77 Tat Chee Avenue, Kowloon	2784 3900	2784 6699	1
Ventilation systems 通風系統	Restaurant 酒樓	Carrier HK Ltd 開利(香港)有限公司	2/F., 1-7 Shing Chuen Road, Tai Wai, Shatin, N.T. 新界沙田成全路1-7號2/F樓	2694 5333	2691 2642	1
Ventilation systems 通風系統	Hotel 酒店	HK Productivity Council (Environmental Management Division) 香港生產力促進局(環境 管理部)	HKPC Building, 78 Tat Chee Road, Kowloon 九龍達之路78號香港生產力促進局生 產力大樓	2788 5678	2788 5608	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2003. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零三年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

A. Cooling and Ventilation systems
冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Ventilation systems 通風系統	Restaurant 酒樓	ISO-ING Technologies Limited 品管工程有限公司	Suite 522A, 5/F, Innocentre Centre, 72 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, Kowloon 九龍九龍塘達之路72號創新中心5樓 522A室	2635 2268 2778 2723	2635 2028 2633 9328	2
Ventilation systems 通風系統	Restaurant 酒樓	Man Po Engineering Co., Limited 文寶工程有限公司	Unit C&D, 5/F., Block A, Marval Ind. Building, 25-31 Kwai Fung Crescent, Kwai Chung, N.T. 新界葵涌葵豐街25-31號華業工業大廈 A座五樓C-D室	2429 0088	2487 1230	1
Ventilation systems 通風系統	Restaurant 酒樓	Vibron Limited 環保聲學有限公司	Unit A, G/F., Mai Tak Industrial Bldg., 221 Wai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon 九龍觀塘偉業街221號 美德工業大廈A座地下	2763 5093	2357 4125	3
Ventilation systems 通風系統	Community Centre 社區活動中心	Wellable Limited 威寶有限公司	1/F., New City Centre, 2 Lei Yue Mun Road, Kowloon 九龍觀塘鯉魚門道2 號新城工商中心 一樓	2305 1510	2799 5494	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2003. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零三年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

A. Cooling and Ventilation systems
冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Ventilation systems 通風系統	Property Management 物業管理	Westwood Hong & Associates Limited 康冠偉顧問有限公司	Rm 1004, Tung Wai Commercial Building, 109-111 Gloucester Road, Hong Kong 香港告士打道109-111號東惠商業大廈 1004室	2838 2738	2591 6189	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2003. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零三年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

B. Pump
泵

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Water Pumping systems 水泵系統	Property Management 物業管理	NAP Acoustics (Far East) Limited NAP聲學工程(遠東)有限公司	Room 2304, 23/F., Universal Trade Centre, 3-5A Arbuthnot Road, Central, Hong Kong 香港中環亞畢諾道3-5A號 環貿中心23樓2304室	2866 2886	2866 3777	2

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2003. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零三年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

C. Others
其他

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Stand-by Generator System 後備發電系統	Property Management 物業管理	Legend Engg. Co. Ltd. 卓越聲控	Unit 1, 5/F., Block B, Wah Tat Industry Centre, 8-10 Wah Sing Street, Kwai Chung, N.T. 新界葵涌華星街8-10號 華達工業中心5字樓座1號室	2815 0899	2854 0123	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2003. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零三年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。